
 

Protokoll 15.01.2020 
Konstituerende styremøte i Øvre Pasvik 

nasjonalparkstyre / 
Báhčaveaji álbmotmeahccestivra 

 

 

 

Tidspunkt: Onsdag 15. januar kl. 11.30-16.30, 5,0 timer møte 

Lunsj kl. 11.00-11.30 

Sted: Svanhovd 

Tiia Kalske fra miljøvernavdelingen hos fylkesmannen i Troms og Finnmark og 

Tore Johan Olsen fra Sør-Varanger kommune deltok i styremøtet. 

 

TILSTEDE: 

Styret 
 

Kurt Wikan 

Cecilie Hansen 

Arne Liaklev 

Ole K. Josefsen, vara for Hanne 

Christine Holmberg Sundfær 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

Sekretariat: Rolf E. Sch. Kollstrøm, 
nasjonalparkforvalter 
 

 

Meldt forfall: Hanne Christine 

Holmberg Sundfær 

 

 

 

Sak 01/2020 Åpning av møte, registrering og godkjenning 
a) Registrering av deltakere, beslutningsdyktighet, styret er beslutningsdyktig.  

b) Arne Liaklev velges til å underskrive protokollen 

c) Innkalling og saksliste ble godkjent 

d) Protokoll fra styremøte 28.11.19 ble godkjent. 

 

 
Sak 02/2020 Konstituering av Øvre Pasvik nasjonalparkstyre 
Miljødirektoratet oppnevnte i brev av 03.01.2020, nasjonalparkstyret for Øvre 

Pasvik nasjonalpark for 2020-23 med bakgrunn i innstillinger fra Troms og 

Finnmark fylkeskommune og Sør-Varanger kommune.  Cecilie Hansen som er 

oppnevnt fra Sametinget har funksjonstid 2018-2021.  

Cecilie Hansen foreslo Kurt Wikan som styreleder fra 2020. Kurt Wikan foreslo 

Cecilie Hansen som nestleder fra 2020. 

 



 

 
 

Vedtak (enstemmig) 
Øvre Pasvik nasjonalparkstyre velger Kurt Wikan som styreleder fra 2020. 

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre velger Cecilie Hansen som nestleder fra 2020. 

 

Sak 03/2020 Orienteringssaker  
A. Kort om lokal forvaltning av Øvre Pasvik nasjonalpark, og 50 års 

jubileum i 2020. Forvalter orienterte i møtet. 

B. Oppdaterte vedtekter for Øvre Pasvik nasjonalparkstyre, tatt til 
orientering. 

C. Forlenget opsjonsavtale med FeFo; Infopunkt Gjøken, tatt til 
orientering 

D. Oppsummering 2019, Vegrådet for skogsvegene i Pasvik, 18.12.19, tatt 

til orientering 
E. Møter framover, herunder styrekurs i Tromsø 30-31. mars og 

landssamling i Trondheim 5-6. mai. Tatt til orientering 
F. Økonomi 2019, Manglende utbetaling av tilskuddsmidler ved 

årsavslutning, -konsekvenser for 2020. Styret behandlet dette som sak 

som egen sak 05/2020. 
G. Eventuelt; Cecilie Hansen orienterte om FNs bærekraftmål 

 

 

Sak 04/2020  Pasvik-Enare trilaterale park. Prioritering av tiltak i 

ny handlingsplan 

 

Tiia Kalske fra fylkesmannen orienterte styret om samarbeidet i Pasvik-Enare 

trilaterale park, hvor nasjonalparkstyret er norsk partner sammen med 

fylkesmannen. Sør-Varanger kommune er med i det Rådgivende utvalget 

(Advisory Board) til den trilaterale parken. Kalske ledet en workshop med 

prioritering av norske tiltak innenfor tiltakene som er listet i den ferske 

handlingsplanen for  Pasvik-Enare trilaterale park. 

Resultatet vil danne grunnlag for en felles prioritering av tiltak i møte med 

russiske og finske partnere i Vasatokka, Enare, 12-14.02.2020. Her vil forvalter 

møte sammen med Cecilie Hansen, nestleder i nasjonalparkstyret. 

 

Sak 05/2020  Økonomi 2019, Manglende utbetaling av 

tilskuddsmidler ved årsavslutning 

Ved årsavslutning «mistet» Øvre Pasvik nasjonalparkstyre kr 540.000 av sine 

tildelte tiltaksmidler, kap. 1420.31, pga. de ikke ble utbetalt av 

økonomiavdelingen/fylkesmannen i Troms og Finnmark ved årsavslutning i 2019. 

Utbetalingen skulle skjedd til NIBIO Svanhovd/Besøkssenter ØPN, som sendte 

faktura på beløpet til fylkesmannen. Dette var midler til Kolarctic-PAN prosjektet 

(2019-22) hvor styret og Svanhovd er partnere, med Svanhovd som norsk 

https://www.fn.no/Om-FN/FNs-baerekraftsmaal
https://prosjekt.fylkesmannen.no/Documents/Pasvik%20-%20Inari/Dokument/Signed_Action%20plan%202019-2028_Pasvik-Inari%20trilateral%20park-min.pdf


 

økonomiansvarlig. Det kom ingen indikasjoner fra økonomiavdelingen på at 

ekspederingen av fakturaen i fakturasystemet/Contempus ikke var grei. Da 

forvalter den 03.01.20 etterlyste utbetalt faktura i regnskapssystemet/Agresso, 

kom følgende svar: 

«Denne var ikke ferdigbehandlet innen fristen den 13. desember og har forfall i 

2020. Så den ble ikke med på 2019, dessverre. Den utbetales på forfall 

09.01.20» 

Imidlertid er disse tildelte midler ikke tilgjengelig for nasjonalparkstyret etter 

31.12.2019. 

 

Vedtak 

Øvre Pasvik nasjonalparkstyre oppfatter manglende utbetaling av tiltaksmidler i 

desember 2019 som et avvik. Styret gir styreleder fullmakt til å utforme en 

melding om dette til fylkesmannen. 

 

 

 
________sign_________________ 

Kurt Wikan leder 

 

  

 Rett protokoll bekreftes: 

 

___________sign________________      

          Arne Liaklev 

 

 

 


